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Številka: 03201-12/2017                                                                                                     TOČKA 2 

Datum:   28.09.2017 

 
 

Z A P I S N I K 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 27.09.2017 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Anita Arzenšek, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko Barbara, Klajnšek Rok, Kavaš 
Andreja, Kobal Aleš (do 1830), Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton (od 1705), 
Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, Stajnko Jerebic Doroteja, Strnad 
Matjaž, Trstenjak Zvonimir. 
 
Odsotni: 
Vrhovšek Konrad. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Stanko Rafolt, Maja Krajnc, Metka 
Meglič, Irma Bračko, Katja Arnšek, Janja Šijanec - strokovne službe, Špela Korent Urek - odgovor-
na za pitno vodo, Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, Alojz Velički - ravnatelj OŠ Dušana 
Flisa Hoče, Natalija Babič – URBIS d.o.o., Mateja Malek – RISO d.o.o., Milan Železnik – Petrol d.d., 
Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 16 PROTI: / 
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3. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
Župan Marko Soršak je povedal, da z dnevnega reda umika 8. točko »Obravnava in potrditev 
sprememb in dopolnitev 6. člena Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca 
Maribor«, ker je potrebna predhodna uskladitev z občinami in MOM. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 20. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Poročilo o izvajanju GJS dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v 

Občini Hoče-Slivnica v letu 2016. 
5. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za izgradnjo 

novega večnamenskega objekta Bohova. 
6. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 

športnega parka Rogoza (RO 07), v k.o. Rogoza – po skrajšanem postopku. 
7. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja 

HO 16 v k.o. Spodnje Hoče – po skrajšanem postopku.  
8. Obravnava in potrditev sistemizacije delovnih mest za nadstandardni program OŠ Dušana 

Flisa Hoče za šol. leto 2017/2018. 
9. Obravnava in potrditev sistemizacije delovnih mest za nadstandardni program OŠ Franca 

Lešnika -Vuka Slivnica pri Mariboru za šol. leto 2017/2018. 
10. Obravnava in potrditev Odloka o načinu sofinanciranja protiprašne zaščite lokalnih cest in 

javnih poti – prva obravnava. 
11. Obravnava in potrditev ustanovitve odplačne stavbne pravice. 
12. Seznanitev s polletnim poročilom o realizaciji proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2017. 
13. Obravnava in potrditev Pravilnika o štipendiranju perspektivnih športnikov v Občini Hoče-

Slivnica. 
14. Obravnava in potrditev Lokalnega programa za mlade v Občini Hoče-Slivnica za obdobje 

2017-2021. 
15. Obravnava in potrditev Strategije oskrbe s pitno vodo na območju Občine Hoče-Slivnica – 

prva obravnava. 
16. Pobude in vprašanja. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 
4. TOČKA 

POROČILO O IZVAJANJU GJS DOBAVE, POSTAVITVE, VZDRŽEVANJA IN IZVAJANJA 
JAVNE RAZSVETLJAVE V OBČINI HOČE-SLIVNICA V LETU 2016 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predstavnik Petrola Milan Železnik. 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s poročilom o izvajanju GJS dobave, 
postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v Občini Hoče -Slivnica v letu 
2016. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 
5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA  
PROJEKTA (DIIP) ZA IZGRADNJO NOVEGA VEČNAMENSKEGA OBJEKTA BOHOVA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala predstavnica družbe RISO Mateja Malek. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednica Odbora 
za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter.  
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič, ki je predlagal, da bi dali lokal v najem in s tem pokrili 
del obratovalnih stroškov, prav tako se mu zdi premalo 12 parkirnih mest. 
 
Župan Marko Soršak je povedal, da obratovalne stroške v celoti krije PGD Bohova, parkirna mesta 
so sprojektirana tako kot zahteva pravilnik, gradbeno dovoljenje je pridobljeno glede na število 
parkirnih mest. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 4: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega pro-
jekta za izgradnjo novega večnamenskega objekta Bohova.  

 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 
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6. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 

NAČRTU ZA OBMOČJE ŠPORTNEGA PARKA ROGOZA (RO 07), V K.O. ROGOZA 
 – po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala predstavnica podjetja Urbis Natalija Babič. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za območje športnega parka Rogoza (RO 07), v k.o. Rogoza po skrajšanem pos-
topku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 
NAČRTU ZA DEL OBMOČJA HO 16 V K.O. SPODNJE HOČE – po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala predstavnica podjetja Urbis Natalija Babič. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za del območja HO 16 v k.o. Spodnje Hoče po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 
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8. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST ZA NADSTANDARDNI 

PROGRAM OŠ DUŠANA FLISA HOČE ZA ŠOL. LETO 2017/2018 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče Alojz Velički. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k predlagani sistemizaciji delovnih 
mest za nadstandardni program Osnovne šole Dušana Flisa Hoče za šolsko leto 
2017/2018. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST ZA NADSTANDARDNI 
PROGRAM OŠ FRANCA LEŠNIKA -VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU ZA  

ŠOL. LETO 2017/2018 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica Anton Obreht. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k predlagani sistemizaciji delovnih 
mest za nadstandardni program Osnovne šole Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Maribo-
ru za šolsko leto 2017/2018. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 
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10. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O NAČINU SOFINANCIRANJA PROTIPRAŠNE 

ZAŠČITE LOKALNIH CEST IN JAVNIH POTI – prva obravnava 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, ki je predstavil vse 
predloge odbora in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht.  
 
Župan Marko Soršak je povedal, da glede na količino podanih predlogov dajemo navedeni odlok 
ponovno v prvo obravnavo. 

 
11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV USTANOVITVE ODPLAČNE STAVBNE PRAVICE 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev sta podala strokovna sodelavka Metka Meglič in direktor občinske uprave Peter 
Cokan. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Ustanovitev odplačne stavbne pravice. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

SEZNANITEV S POLLETNIM POROČILOM O REALIZACIJI PRORAČUNA OBČINE  
HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2017 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 

 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s polletnim poročilom o realizaciji 
proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2017. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O ŠTIPENDIRANJU PERSPEKTIVNIH 
ŠPORTNIKOV V OBČINI HOČE-SLIVNICA – po skrajšanem postopku 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Katja Arnšek. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht.  
 
Razpravljali so člani sveta: Jožef Merkuš, Anton Obreht, Bojan Mlaj, Srečko Ornik. 
 
Glede na podane predloge je župan Marko Soršak predlagal, da ne potrjujemo pravilnika po 
skrajšanem postopku, ampak v prvi obravnavi. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o štipendiranju perspektivnih špor-
tnikov v Občini Hoče-Slivnica v prvi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
14. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV LOKALNEGA PROGRAMA ZA MLADE V OBČINI  
HOČE-SLIVNICA ZA OBDOBJE 2017-2021 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Katja Arnšek. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj.  
 
Razpravljali so člani sveta: Martina Rauter, ki je predlagala, da se v program vključijo ključne 
pobude, ki so bile podane na otroških občinskih svetih in vzpostavitev skate parka. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Lokalni program za mlade v Občini Hoče-
Slivnica za obdobje 2017-2021. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
15. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV STRATEGIJE OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU  
OBČINE HOČE-SLIVNICA – prva obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala odgovorna oseba za pitno vodo Špela Korent Urek. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Strategijo oskrbe s pitno vodo na območju 
Občine Hoče - Slivnica v prvi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
16. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
ROK KLAJNŠEK 
1. Povedal je, da so prebivalci Črete zgroženi nad informiranjem glede problematike s pitno vodo. 
Predlagal je, da se krajanom pošlje fizična pošta, v primeru, ko ni vode ali jo je potrebno 
prekuhavati, prav tako, da se jim dostavijo plastenke z vodo. 
 
2. V imenu krajana Vicman Ivana je povedal, da je pred njegovo hišo na Livadni cesti vse 
pripravljeno za postavitev droga in priključka na cestno razsvetljavo. 
 
SREČKO ORNIK 
Vprašal je, kaj se dogaja okrog Slivniškega gradu? 
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Župan MARKO SORŠAK 
Glede Slivniškega gradu je povedal, da je investitor pridobil gradbeno dovoljenje za rušitev 
notranjega dela v atriju, ki je bil prizidan pred približno 30 leti, potem je pridobil sofinancerska 
sredstva, s čimer je zaščitil streho, žlebove. Trenutno Zavod za varstvo kulturne dediščine v 
Mariboru izdeluje konservatorski načrt, na osnovi katerega lahko investitor pristopi k projektiranju 
željenih vsebin. 
 
FRANJO MIHALIČ 
1. Vprašal je, ali je mogoče izvajati meritve krvnih vrednosti tudi v Bohovi, kot se to izvaja v 
Hočah, Rogozi, Slivnici, Orehovi in Hotinji vasi? 
 
2. Franc Drevenšek se zahvaljuje vsem, ki so pripomogli k asfaltiranju ceste na Križno kapelo. 
 
3. Vprašal je, kdo je financiral akcijo v Ljubljani glede podpore Magni? 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Meritve krvnih vrednosti izvaja rdeči križ, zato bo pobuda predana njim. 
 
Občina ni financirala ničesar glede podpore Magni. 
 
ANTON OBREHT 
1. Vprašal je, kdaj bodo dobili analizo vode, kajti voda je še vedno nenormalno gosta. 
 
2. Glede e-obveščanja je premalo reklame. 
 
3. Povedal je, da Statutarno pravna komisija ne razmišlja o tem, kdo je pri Športni zvezi, ampak 
predvsem ugotavljajo, kaj je pravno vzdržno. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Glede vode je povedal, da je sestanek predviden v mesecu oktobru. 
 
Glede e-obveščanja je povedal, da damo na položnice za vodo (na hrbtni strani) vsakokrat 
obvestilo, da se naj občani prijavijo na e-obveščanje, bomo pa ponovno dali obvestilo v Utrinke. 

 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1845 sejo zaključil. 
 
 
 
Zapisala:                             

Metka Oberlajt, dipl. upr. org.                                                               ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


